
国际酒类中国大型展览订购会邀请函
China International Wine & Spirits Expo Invitation for Ordering

——这里是全球最齐全的酒类聚会
——World’s Most Comprehensive Gathering of Wines
——这里是亚洲最大的酒类交易市场
——Asia’s Biggest Wine & Spirits Trading Market
——这里是中国唯一的免费酒类盛典
——China’s Sole Grand Ceremony of Wine & Spirits for Free
欢迎您，带着您的酒、带着您对酒的期望，来到中国天津，这里有您一直寻找的酒类朋友，他们也一样的期待着您的到来，让十三亿中国朋友能够在中国的每一个角落品尝您的美酒！
Welcome to Tianjin, China, with your wine and your expectation of it. Here, there are wine & spirits enthusiasts, who you have been looking for all the time; who are also looking forward to your arrival which makes it possible for 1.3 billion Chinese to enjoy your wine throughout China.
如果您是酒类的生产商、进口商、代理商、经销商、包装商、酒具制造商、酒行业广告商、酒行业媒体、酒行业组织等，切不可错过这次空前盛大的酒类群英聚汇！

If you are wine producer, importer, agent, distributor, packer, wine accessories & equipment maker, or if you are from an advertising agency of wine industry, media of wine industry, or an organization of wine industry, etc., you shall not miss this unprecedentedly royal gathering of wine & spirits enthusiasts. 

时   间：2009年8月26—2009年8月27日   

Date: 26–27 August 2009

地   址：中国天津保税区管委会办公大楼四楼酒类展厅

Venue: Wine & Spirits Exhibition Hall, Floor 4, Office Building of Administrative Commission, Tianjin Free Trade Zone, China

                 费   用：无参展费，主办方免费提供展厅，免费介绍翻译人员，免费提供代订酒店、代订机票及环境向导等服务。
Participation Fee: Free of charge. The organizers will offer exhibitors exhibition hall, hotel and tickets booking, and guides, as well as recommend interpreters, all of which are free of charge. 

展览范围：各种葡萄酒（如红葡萄酒、白葡萄酒、桃红葡萄酒、香槟酒、气泡酒、冰酒、干型葡萄酒、半干型葡萄酒、甜型葡萄酒、蒸馏葡萄酒等）、烈性酒（如威士忌酒、金酒、伏特加酒、朗姆酒、特吉拉酒、白兰地、龙舌兰等）、果酒、利口酒、啤酒、白酒等。
Exhibit Categories: wines (e.g. red wine, white wine, rose wine, champagne, sparkling wine, icewine, dried wine, semidried wine, sweet wine, distilled wine, etc.), spirits (e.g. whisky, gin, vodka, rum, tequila, brandy, etc.), ratafia, liqueur, beer, and distilled spirit, etc.

主办单位：天津市商务委员会、天津保税区管理委员会

Organizers: Tianjin Commerce Commission; Administrative Commission of Tianjin Free Trade Zone
承办单位：天津保税区海伟酒类交易市场有限公司、深圳市海伟投资有限公司                                               
Sponsor: Tianjin Free Trade Zone Hai-wei Liquor Trading Market Co., Ltd.; 

Shenzhen Hai-wei Investment Co., Ltd.
协办单位：中国食品工业（集团）公司、（国家）食品行业生产力促进中心、天津市糖烟酒行业协会、天津锦怡酒业有限公司、北京中智华盛商贸有限公司
Co-organizers: China National Food Industry (Group) Corp.; China Food Industry Promotion Center;

          Tianjin Sugar, Tobacco and Wine Industry Association；ABC Wine and Spirits Collection Ltd.
          Beijing Wisens Business & Trading Co., Ltd.
联系方式：

参展方请于2009年8月10日前将邀请函回执发送到以下任一邮箱，以便主办方安排展位。

邮  箱：hw00001@hotmail.com、hw0008@hotmail.com、hw0017@hotmail.com 

或传真至86-755-86160566、86-22-66273317

如有疑问请致电：86-755-82556816、86-755-86160566     联系人：姜小姐、谢小姐

公司网站：www.hw0001.com
Contact Us:

Exhibitors are supposed to send the acknowledgement of receipt of invitation to one of the following emails 
before 10th August, 2009, so that the organizers can arrange booths earlier for you. 
E-mail: hw00001@hotmail.com、hw0008@hotmail.com、hw0017@hotmail.com

Or fax us at 86-755-86160566, 86-22-66273317

If you have any questions, please call: 86-755-82556816, 86-755-86160566         Contact Persons: Ms. Jiang; Ms. Xie
Website: www.hw0001.com
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